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          ROMÂNIA  
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL ORĂŞTIE 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

PROCES VERBAL 
 
 
 Încheiat astăzi, 18 ianuarie 2024 cu ocazia ședinței extraordinare convocată 
de îndată a Consiliului local al municipiului Orăștie. 
 Convocarea Consiliului local s-a făcut cu o zi înainte de data stabilită.  
 Ședința Consiliului local se desfășoară prin mijloace electronice, printr-o 
platformă online de videoconferință, iar la apelul nominal al președintelui de 
ședință sunt prezenți 17 din cei 19 consilieri locali în funcție. Lipsesc nemotivat  
consilierii locali Aleonescu Liorean și Luca Constantin. 
 La ședință participă primar ing.Ovidiu Bălan, viceprimar Hendrea Ovidiu 
Cristian, secretar general Călin Costoiu și funcționari publici din cadrul aparatului 
de specialitate al Primarului. 
 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, procesul verbal al ședinței 
extraordinare din data de 11 ianuarie 2024 a fost pus la dispoziția consilierilor 
locali și întreabă dacă există obiecții cu privire la acesta. Întrucât nu există obiecții 
procesul verbal este supus la vot și aprobat în unanimitate.     
 Președintele de ședință, dl consilier local Hendrea Ovidiu Cristian prezintă 
următorul proiect al ordinii de zi :   
 1.Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului și a cheltuielilor 
necesare pentru implementarea proiectului ”BIBLIO HD”. 
 Proiectul ordinii de zi este supus la vot și aprobat în unanimitate. 
 Dl primar ing.Ovidiu Bălan prezintă motivele inițierii proiectului de hotărâre 
privind aprobarea depunerii proiectului și a cheltuielilor necesare pentru 
implementarea proiectului ”BIBLIO HD”. 
 Dna șef birou Doboș Carmen dă citire raportului întocmit de Biroul  
Strategii, Dezvoltare Durabilă și Relații Internaționale. 
 Dl consilier local Jula Radu Ioan arată că, în comisia pentru activități 
economico-financiare, proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil. 
 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius consideră că, atunci când mai sunt 
proiecte de genul acesta a constatat că, euroscepticismul în municipiul nostru a 
crescut destul de mult, lumea nu înțelege că vin fonduri din alte părți și când se 
mai fac postări de către primărie să se dea un mic anunț de genul „Mulțumim 
cetățenilor europeni!” sau ceva de genul acesta, să înțeleagă populația că ne vin 
bani, calculatoarele acestea și modernizarea se va face pe bani europeni plătiți din 
taxele cetățenilor din Europa sau din lume. 
 Dl viceprimar Hendrea Ovidiu Cristian le mulțumește persoanelor implicate, 
care au scris proiectul și au participat, fiindcă termenul a fost foarte scurt. 
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 Dna consilier local Sîrbu Florina Eleonora se adresează dlui consilier local 
Zvîncă Mihai Caius și este de părere că, populația oare chiar nu știe ce înseamnă 
bani europeni după atâția ani, chiar mai trebuie să le scriem noi ca la grădiniță și îi 
felicită pe cei care au scris proiectul. 
 Dl consilier local Zvîncă Mihai Caius intervine și precizează ca, asta e 
altceva, nu aceasta a fost discuția și îi felicita pe cei care au scris proiectul și este 
mulțumit că accesam fonduri, dna consilier local Sîrbu Florina Eleonora să se uite 
pe statistici și apoi m-ai vorbim. 
 Dna consilier local Sîrbu Florina Eleonora este de părere că, majoritatea 
cetățenilor cunosc ce înseamnă Uniunea Europeana și banii europeni. 
 Dl consilier local Suciu Nicolae Ilie o întreabă pe dna șef birou Doboș 
Carmen cine sunt persoanele care vor susține acele cursuri și aceștia vor fi plătiți 
sau nu, pentru că, suma pe care o primim este infimă cu 10.000 Euro nu poți face 
mare lucru. 
 Dna șef birou Doboș Carmen arată că, într-adevăr este o sumă mică de abia 
s-a reușit împărțirea bugetului general al proiectului și din această sumă vom reuși 
să luăm minimul necesar și să creștem cât de cât dotarea bibliotecii. În ceea ce 
privește cursurile acestea se vor ține în Orăștie, dna Munteanu Luminița și o 
persoană din cadrul primăriei vor fi instruiți de către Banca Mondială, iar ulterior 
la rândul lor vor susține cursurile de formare, iar acestea nu vor fi plătite în cadrul 
proiectului, nefiind bani prevăzuți în acest scop.   
 Dl secretar general Călin Costoiu precizează că, cvorumul necesar pentru 
aprobarea proiectului de hotărâre este de 10 voturi. 
 Acesta se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de voturi. 
 Este adoptată Hotărârea nr.4/2024 privind aprobarea depunerii proiectului și 
a cheltuielilor necesare pentru implementarea proiectului ”BIBLIO HD”. 
 Drept pentru care se încheie prezentul proces-verbal. 
 
 
            Președinte de ședință,                                                     Secretar General,                                    
       HENDREA Ovidiu Cristian                                   jr.Călin COSTOIU 
 
 
 


